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Punkt Beskrivelse Referat

1. Nyt fra HKH og SP Ansættelsessamtaler i denne uge; vi søger
1 pædagog/SFO koordinator og en læse
vejleder.
Terminsprøver i næste uge.

2. Nyt fra elevrådet Udearealer er tilfredsstillende.
Dansebånd er drøftet og bliver evalueret.
Gå Glad er drøftet og skal evalueres.
Stine og Thea udformer et spørgeskema 
vedr. dansbånd og gåglad.

3. Orientering vedr. STUK/SP,
SC, PK og HKH

Fokus er på udvikling af læringskonferen
cer, fagteams og PLC. Målet er at højne 
elevernes læring samt tilgodese skolens 
kultur i forandring.

4. Drøftelse af principper for 
kommunikation/skole-hjem

Drøftet forældrerådenes (velkomst)opgave i 
forhold til nye elever/familier. Susan og Hel
le tager punktet med på førstkommende 
møde med de nye forældreråd. 
Velkomstfolderen er god. Den skal ajourfø
res - Stine læser den igennem og sender til 
Hanne.
Ugebrev/månedsbrev - drøftet.
Det er kommunalt besluttet at Min Uddan
nelse er den nye informationsplatform. 
Drøftelse/forslag:
Praktikpladser - hvordan kan vi hjælpe 
især 9. klasses eleverne - fx Torældre- 
bank” med forældre der kan tilbyde praktik
pladser. "Jobbank” Arbejdspladser kommer 
og præsenterer sig for eleverne. Elevopga
ve præsenterer forældre eller bedsteforæl
dres arbejde.
Info vedr. Facebook og GDPR. Brk IT 
gruppen foreslår at billeder i stedet for læg
ges på Aula. Skolens Facebookside skal
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ændres. Elevrådet tager punktet med på 
næste elevrådsmøde.

Susan og HKH kommer med et udkast.

5. Drøftelse og strategi for udar
bejdelse af lokal handleplan 
for et godt forældresamarbej
de

Punktet er slået sammen med punkt 4.

Susan og HKH kommer med et udkast.

6. Drøftelse om behov for en 
lokal afdeling af Sko- 
le&Forældre

Det vurderes at der ikke er et behov for en 
lokal afdeling.

7. Evt.og
Underskrivelse af referat

Forældreforeningen har fået mange nye 
medlemmer.
Rygning - elever der ryger i skoletiden er et 
problem - de ses rundt omkring i byen. 
Afgangsprøver og terminsprøver ønskes 
drøftet - vi mener det fungerede godt, da 
alle elever var samlet i Rønnehallen. 
Fysiklokale - ønskes etableret på sko- 
len/FFB samarbejde med andre skoler. 
Punktet tages op.
Forslag om at klasser kan slå sig sammen 
om at indsamle penge til ekskursioner og 
arrangementer.
BAT og skolebuskort -

O x C'OK


